
Ingekomen email d.d. 28-08-2017  Commissie MME 9 oktober 2017  

 

Dames, Mijne Heren, 

  

In de Wijkse Courant  van 28 juni j.l. waren twee hele pagina’s gewijd aan het werk van de Provincie 

Utrecht.  Daar las ik onder meer dat D66 meent dat we "[om]gaan met de natuur […] zoals het hoort".  In het 

algemeen is dat hopelijk helemaal waar, maar soms laat de Provincie toch steken vallen.  Dat gebeurde 

bijvoorbeeld bij de renovatie van de N227 in Langbroek.  In verband met de recente aanbouw van een nieuwe 

woonwijk op de plaats waar vroeger sportvelden waren werd een nieuwe voetgangersoversteekplaats 

gemaakt.  Kennelijk werd deze op de tekentafel ontworpen en werd daarbij onvoldoende gelet op de situatie ter 

plekke.  Ik ga er althans van uit, dat het ontwerp op de juiste wijze is uitgevoerd. 

  

Toen de renovatie klaar was, bleek, dat de voetgangersoversteekplaats aan de kant van de oude ventweg 

uitkomt (of, zo U wilt, begint) bij een eik, waardoor op dat punt slechts de helft van het zebrapad beschikbaar 

is.  Voor een voetganger, ook een voetganger met kinderwagen, of een invalidewagen is er nog voldoende ruimte 

om op het trottoir te komen, maar desondanks stelt de Provincie voor om de eik te rooien.  Dat is verre van 

omgaan met de natuur zoals het hoort.  Er zijn al verschillende eiken gerooid, omdat bij de renovatie de weg 

verbreed moest worden en met andere eiken is zodanig slordig omgegaan tijdens de renovatie, dat nog bezien 

moet worden of die uiteindelijk zullen overleven.  Ze zijn er slecht aan toe. 

  

De bewoners van de Doornseweg rondom de voetgangersoversteekplaats hebben er ernstig bezwaar tegen, dat 

er nu nóg een tientallen jaren oude eik opgeofferd moet worden voor de renovatie van de N227, vooral omdat het 

hier kennelijk gaat om een door de Provincie gemaakte (ontwerp)fout.  We begrijpen, dat het niet goed mogelijk is 

om de oversteekplaats in zijn geheel te verplaatsen, maar er moet toch een tussenoplossing mogelijk zijn, 

waardoor in elk geval deze eik gespaard kan worden. 

  

In het genoemde artikel werden de lezers uitgenodigd om te reageren.  Dat doe ik bij dezen (al is het niet op wat 

de Provincie volgend jaar wil gaan doen) en ik verzoek U hierbij dringend, mede namens de andere betrokken 

bewoners van de Doornseweg, om hier met spoed actie op te ondernemen, zulks om te voorkomen dat de eik al 

geveld is, voordat U iets hebt kunnen doen. 

  

Bij voorbaat dank daarvoor. 

  

Hoogachtend en 

met vriendelijke groet, 

  

E.L. van Praag 

 


